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Beslut Sektionen för tekniska stödtjänster gavs information om följande aktuella frågor:

 - Pargas Malms Hem och Skola rf har genom skolgårdsutskottet sänt en skrivelse
till sektionen och bildningsnämnden angående Malms skolas gård. På gårdsplanen
finns söndriga och brister i lekredskapen. I skrivelsen önskar skolgårdsutskottet
att medel för planering av skolans gård kunde upptas i nästa års budget. Ärendet
har diskuterats med utbildningschefen och skolgårdsutskottet och den
gemensamma synen är att en helhetsplanering av skolgårdens utveckling
påbörjas 2020. I helhetsplaneringen behöver också möjligheter till extern
finansiering utredas. Planeringen bör ske i växelverkan med bildningsavdelningen
och Pargas Malms Hem och Skola rf. För planeringen behövs ca 15 000 €, vilket
behöver inrymmas i 2020 års investeringsbudget.

 - Fastighetschefen redogjorde för AVI-granskningen som gjorts med anledning av
bl.a. problem med inomhusluften och säkerheten i slöjdsalen i Paraistenseudun
koulu.

 - Sektionen blev informerad om Södra hamnen i Nagu där de vidtagna
byggnadsarbetena med en promenadstig avbrutits av byggnadstillsynen som
också med anledning av detta begärt en skriftlig redogörelse för det skedda. 
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